
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d’Acta: 18

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25. abr. 2017

Hora inici/fi: 20:00 / 20:55

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS
MARIA CARMEN RIBERA SORIANO
ISABEL RÍOS GARCÍA
FERNANDO SOS GARCÍA
MANUEL RODA FERNÁNDEZ
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ESTEBAN ADELL BOIX

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
VICENT GRAU REIG
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
VICKY AMORES HEREDIA
LOURDES ORDOÑEZ ARANA

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta – Regidora (PSPV)
Veïna (Alcaldia).
Veí (Ciutadans)
Veí (Compromís)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

Regidora (P.Popular) 
Veí (Alcaldia)
A VV Rafalafena dels Tarongers 
A VV Dr. Marañón i Adjacents (*)
AMPA CP Lluis Revest  (*)

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia: 

1r.- Aprovació de l’Acta de la sessió anterior, 28. març. 2017.

S’aprova per unanimitat dels membres assistents.

Tot seguit, pren possessió del càrrec de vocal de la Junta i Consell del Districte
Est,  Manuel  Roda  Fernández,  substituint  Sergi  Mateu  Jaimejuan,  seguint la  fórmula
prevista en el Reial Decret 707/1979, de 5 d’abril.



2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta  comenta,  en primer lloc, el tema de la séquia que passa
junt  als horts urbans del carrer Fernando El Catòlic, indicant que s’havia netejat. A este
respecte comenta la senyora García que si és veritat que s’ha netejat, però que l’aigua que
corre és bruta (fecal), pel que molta olor. Pareix, afig la senyora García, que alguna de les
vivendes del carrer Fernando El Catòlic ha connectat els desaigües a eixa séquia i per això
l’olor. La senyora presidenta comenta respecte d’això que es tornarà a revisar i intentar
donar una solució com més prompte millor.

També comenta el tema de la zona de l’antic recinte del Mercat del Dilluns, que es
tracta  d’una  zona  dotacional,  en  estos  moments  sense  un  ús  determinat  i  que  s’està
intentant adquirir un tros d’eixe recinte que encara és de titularitat privada.

En segon lloc es contesten alguns dels assumptes plantejats en la Junta de febrer:
Amb relació al carrer Moncada que falta asfaltat i arreglament de voreres. → des

dels  Servicis  Urbans,  Infraestructures  i  Sostenibilitat  ens  indiquen  que  s’apunten  les
actuacions pertinents de remodelació de la dita via pública.

Amb relació al tema de brutícia en la Ciutat i concretament en les zones de pubs,
carrer  Lagasca,  Bisbe  Salinas,  etc.  →  des  dels  Servicis  Urbans,  Infraestructures  i
sostenibilitat  ens indiquen que l’estat  de neteja  és adequat.  En la  zona de pubs ja  es
disposa d’un servici de neteja específic al ser una zona d’oci nocturn.

3r.- Precs i preguntes

Intervé Vicente Blázquez González.  El senyor Blázquez indica que seguix igual
el  tema de la  senyalització  horitzontal  en  el  carrer  Rafalafena  tant en  pujada  com en
baixada en què està prohibit el gir a l’esquerra en les interseccions del carrer Moncofa i
carrer Benicarló.

El  senyor  Blázquez  indica  també,  amb relació  a  la  tanca  de  la  comunitat  de
propietaris  del  carrer  Rafalafena  32  que  ocupa  part  de  la  vorera  dificultant  el  pas  de
vianants, sobretot amb carrets de bebé, que ja esta solucionat.

Intervé Manuel Roda Fernández. El senyor  Roda indica en primer lloc que en
l’Av. del Mar, 43, en la parada d’autobús ja han posat bancs, però no hi ha informació del
recorregut dels autobusos.

En el carrer Columbretes, 1, en la parada d’autobús han posat un pal que només
té informació per una cara.

El senyor Roda remarca en la petició del senyor Boix en la Junta de gener, sobre
les papereres en el Bulevard Vicente Blasco Ibáñez, que quan bufa el vent les bosses de
fem ondegen engrunsades per este. Potser s’hauria de canviar el sistema de papereres.

Indica també, que en l’Av. del Mar, junt amb la tanca que circumda el recinte del
Mercat del Dilluns hi ha un carrer de terra que sempre que plou es forma una toll d’aigua. A
veure si es poguera arreglar perquè açò no ocorreguera.

Finalment, el senyor Roda, indica que la parada d’autobús del carrer República
Argentina, enfront de l’Hospital Provincial,  es tracta d’una parada tant de línies urbanes
com interurbanes, i que utilitza molta gent i tan sols hi ha una marquesina. Potser serà
insuficient per al volum de gent que utilitza eixa parada.

Intervé Victòria García López.  La senyora García indica en primer lloc que en el
carrer Pintor  Soler Blasco, 1, cantó amb Av. Germans Bou, junt amb l’edifici hi ha unes
tanques que ha posat l’Ajuntament,  ocupant gran part de la vorera i porten allí  molt de
temps sense que s’haja realitzat cap actuació. Si ja no fan falta se sol·licita que es retiren.
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D’altra banda, la senyora García pregunta en  quina situació s’ha quedat el local
ocupat per l’Associació Gastronòmica l’Olla de la Plana, quant a permisos, llicències, etc.

Intervé Esteban Adell Boix. El senyor Adell s’interessa en primer lloc pel tema de
les  subvencions  de  les  associacions  de  veïns.  A  este  respecte,  comenta  la  senyora
presidenta que s’enviarà informació a totes les associacions com més prompte millor sobre
les novetats en este tema: hauran dos línies. Una de manteniment de les associacions i
una altra de projectes. Cada una d’elles estarà dotada de quaranta mil euros.

D’altra banda el senyor Adell,  pregunta per la situació de la Piscina Provincial,
després  de  conéixer-se  que  l’empresa  concessionària  ha  presentat  el  preconcurs  de
creditors davant de la insostenible situació econòmica.

Finalment, el senyor Adell, informa que en estos dies arrere s’ha dut a terme per la
Policia Local una campanya de seguiment de les terrasses dels bars. Pareix que estan
exigint  que els  bars tinguen a la  vista una placa/cartell  indicant  el  nombre de taules  i
cadires que tenen concedides, denunciat als que no ho tinguen.

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió, sent les  vint hores i
cinquanta-cinc minuts,  estenent-se d’ella  la  present  acta firmada per  la  Presidenta  i  el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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